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Als organisatoren van een avond als deze hoop je, met een onderwerp dat veel van onze 
inwoners raakt, op een geweldige opkomst. Peter en ik hadden gehoopt om ergens rond de 
80 tot 100 mensen te mogen verwelkomen. 
Op een totaal van ruim 13.000 inwoners mag je dit toch zeker wel verwachten? 

Uiteindelijk waren we met 40 personen, wel een mooie mix, enkele nieuwe inwoners, leuke 
verdeling van leeftijden en meningen. Kenners binnen onze vereniging vonden de opkomst 
best goed, dus al met al wel een positieve avond. 

Stelling 1, die ging over de facaliteiten in Roelofarendsveen, zoals scholen, kinderopvang, 
huisartsen, verenigingen enz. Uit onze aanwezigen kwamen hier o.a. de volgende 
opmerkingen naar voren. 

Ø Meer aandacht voor veilige fiets-wandelpaden voor kinderen naar school en 
sportvoorzieningen. 

Ø Te weinig aandacht voor recreatie. 
Ø Te veel ad hoc beslissingen, vraagt om beter beleid. 

 
Stelling 2 ging over de ontsluiting van Braassemerland en de veiligheid. Hier werden vanuit 
de zaal de volgende opmerkingen genoteerd. 
 
Ø Algemene mening: ontsluiting van woonkernen is onvoldoende. 
Ø Verkeersintensiteit zwaar onderschat. 
Ø Mogelijkheden onderzoeken om via Floraweg / Geestweg ontsluiting te vinden. 
Ø Verkeers-remmende maatregelen zoals bv. de auto te gast. 
Ø Gemeente loopt te veel achter de feiten aan. 

 
Stelling 3 daar werd de vraag gesteld hoe nieuwe inwoners zich voelen in ons dorp. Er waren 
drie nieuwe inwoners aanwezig, hier kwam in samenspraak met de zaal het volgende uit: 



 
Ø Fijn dorp!! 
Ø Nieuwe inwoners moeten zelf initiatieven nemen. 
Ø Integratie verloopt goed. 
Ø Nieuwe inwoners betrekken bij festiviteiten. Draagvlak! 
Ø Limiet aan de groei van de gemeente! 
Ø Veel te weinig ruimte voor woningzoekende jongeren. 

 
Bij stelling 4 werd de vraag gesteld of er voldoende aandacht is voor flora en fauna en 
diversiteit in de groenvoorziening, een onderwerp wat de gemoederen sowieso erg 
bezighoudt. Ook hier was een levendige discussie met meerdere standpunten, zoals: 
Ø Park wordt erg gemist, te veel bebouwing. 
Ø Media meldt meer bouwen, staat haaks op landelijk groen beleid. 
Ø Bestaand groen gaat verloren door te veel bebouwing 

Staat haaks op beleid. 
Ø Raad in spagaat, meer bouwen en meer groen. 
Ø Meer groen in eigentuin! Eigen initiatieven promoten. 
Ø Groen water in de polder, vereist onderzoek. 

Is een betere doorstroming de oplossing? 
 
Stelling 5 ging vooral over de meerdere woonvormen die er zijn, wordt daar binnen onze 
gemeente genoeg aandacht aan besteed. 
Ø Meer aandacht voor andere, betaalbare, woonvormen zoals waterwoningen en Tiny 

Houses etc. 
Ø Tekort aan sociale woningbouw. 

Dit is momenteel 27%. Voldoet dit aan de behoefte? 
Ø Gecombineerde woonvormen demente bewoners met partner. 
Ø Doorstroming bevorderen door het meenemen van de huurprijzen.  
Ø Premie A-B-C woningen weer in het leven roepen. 

 
Terugkerend gesprekspunt deze avond is wel dat er teveel op korte termijn beslist wordt, 
waarbij nadenken over de gevolgen die dit meebrengt, veel te weinig aandacht krijgt. Visie 
over een langere termijn, wat willen we met ons dorp of beter nog onze dorpen en onze 
gemeente. 
Wij, de organisatoren van deze avond, maar ook het bestuur van SvKB heeft hier veel 
opgestoken. Ook onze fractieleden die aanwezig waren hebben goed geluisterd, bedankt dat 
jullie er waren. 
 
Graag gaan we in gesprek met de inwoners van AL onze dorpen over hoe we de toekomst 
zien.  
 
Hierbij willen we alle aanwezigen bedanken voor hun aanwezigheid en hun positieve bijdrage 
aan deze avond. Ook Kees Uit den Boogaard bedankt voor je ondersteuning. 
 
Bij ons ligt de uitdaging om er wat mee te doen, jullie horen nog van ons! 
 
Peter Blom 
Ton Verdel 


